



FORTUNE ROOM
WINE & BEVERAGE LIST

CONTENTS

WINE BY THE GLASS SELECTION 杯裝美酒	3
CHAMPAGNE 香檳	4
WHITE WINE 白酒	5-6
RED WINE 紅酒	7-10
CHINESE BAIJIU & CHINESE YELLOW WINE 中國白酒及中國黃酒	11
SAKE 清酒	11
SPIRIT BY THE GLASS SELECTION 杯裝烈酒	12
PREMIUM TEA SELECTION 特級茗茶	13-20
OTHER BEVERAGES & SPARKLING TEA 其他飲品及氣泡茶	21-23

杯裝美酒

WINE BY THE GLASS SELECTION

	年份 VINTAGE	每杯 GLASS	每支 BOTTLE
香檳 CHAMPAGNE			
Brut, Jacques Picard	NV	100	430
白酒 WHITE WINE			
Chardonnay Rully Blanc, Henri de Villamont, Burgundy, France	2020	115	500
Sauvignon Blanc Sancerre, Les Monts Damnes, Domaine Delaporte, Loire Valley, France	2023	115	505
Chardonnay Les Preuses, Chablis Grand Cru, Domaine William Fevre, Burgundy, France	2020	240	1,065
紅酒 RED WINE			
Syrah-Grenache-Mourvedre Châteauneuf du Pape, Château Jas de Bressy, Rhône Valley, France	2020	95	425
Sangiovese Grosso Brunello di Montalcino, Pomona, Poggio Salvi, Tuscany, Italy	2020	140	645
Merlot-Cabernet Sauvignon-Petit Verdot Le Pauillac de Latour, Château Latour, Pauillac Bordeaux, France	2019	220	985
甜酒 DESSERT WINE			
Sauvignon Blanc-Semillon Château Sigalas Rabaud, Sauternes, Bordeaux, France	2012	130	565

香檳

CHAMPAGNE

Blanc de Noirs Brut, Grande Réserve, André Clouet	NV	510
Spécial Cuvée, Bollinger	NV	695
Blanc de Blancs, Ruinart	NV	770
Un Jour de 1911, André Clouet	NV	980
Blanc de Blancs, Perrier Jouet	NV	985
Assemblage, Bruno Paillard	2015	1,085
1522 Grand Cru, Philipponnat	2018	1,205
Dom Perignon	2015	1,555
Blanc de Blancs, V.O, Grand Cru, Jacques Selosse	NV	3,950
Blanc de Blancs, Extra Brut, Lieux dits 'Les Carelles' Le Mesnil Sur Oger, Grand Cru, Jacques Selosse	NV	4,145
Extra Brut, Lieux dits 'Sous le Mont' Mareuil Sur Ay Grand Cru, Jacques Selosse	NV	4,145

玫瑰香檳

CHAMPAGNE ROSÉ

Gosset	NV	705
Lanson	NV	710
Thienot X Penfolds	NV	750
Chartogne-Taillet	NV	815



白酒

WHITE WINE

FRANCE

Burgundy

Rully Blanc, Henri de Villamont	2020	500
Meursault, Les Clous, Bouchard Père et Fils	2022	830
Chablis Grand Cru, Les Preuses, William Fevre	2020	1,065
Chassagne Montrachet, Domaine Bachelet Monnot	2022	1,170
Beaune 1 ^{er} Cru, Les Grèves, Caroline Morey	2021	1,275
Puligny Montrachet 1 ^{er} Cru, Les Perrieres, Pernot Belicard	2019	1,440
Puligny Montrachet 1 ^{er} Cru, Les Combettes Domaine Jacques Prieur	2022	1,635
Puligny Montrachet 1 ^{er} Cru, Les Pucelles, Domaine Leflaive	2014	6,950

Bordeaux

Blanc de Lynch Bages, Château Lynch Bages	2023	830
Les Pagodes de Cos Blanc, Château Cos d'Estournel	2020	900

Rhône Valley

Ermitage, Le Meal Blanc, M. Chapoutier	2009	2,110
Hermitage, La Chapelle, Paul Jaboulet Aîné	2014	2,675

ITALY

Sicily

Etna Bianco, Pietra Marina, Benanti	2019	1,135
-------------------------------------	------	-------

USA

Napa Valley

Chardonnay, Château Montelena	2022	765
-------------------------------	------	-----

Chardonnay, Far Niente Winery Estate	2023	1,025
--------------------------------------	------	-------

AUSTRALIA

Margaret River

Chardonnay, Art Series, Leeuwin Estate	2021	980
--	------	-----

NEW ZEALAND

Marlborough

Sauvignon Blanc, Holdaway, Blank Canvas	2024	325
---	------	-----

JAPAN

Yamanashi

Gris de Koshu, Grace Winery	2022	420
-----------------------------	------	-----

CHINA

Xinjiang

白羽 Rkatsiteli, Puchang Vineyard, China	2023	430
--	------	-----

紅酒

RED WINE

FRANCE

Saint-Estèphe

Château Cos d'Estournel	2011	1,820
-------------------------	------	-------

Pauillac

Château Lynch Bages	2012	1,270
---------------------	------	-------

Château Duhart Milon	2010	1,385
----------------------	------	-------

Château Latour	2010	12,840
----------------	------	--------

Saint-Julien

La Croix De Beaucaillou	2014	625
-------------------------	------	-----

Château Leoville Poyferre	2014	1,110
---------------------------	------	-------

Château Leoville Barton	2015	1,620
-------------------------	------	-------

Château Leoville Las Cases	2010	3,170
----------------------------	------	-------

FRANCE

Margaux

Château Lascombes	2014	750
Château Giscours	2010	1,015
Château Malescot St Exupery	2010	1,320
Pavillon Rouge du Château Margaux [Double Magnum]	2018	8,030

Saint-Émilion

Château de Ferrand – Jockey Club Label	2019	545
Château Figeac	2012	1,935
Château Pavie	2011	2,390
Château Angelus [Ex-Château 2024]	2005	7,350

Burgundy

Moulin a Vent, La Roche, Domaine Thibault Liger Belair	2020	575
Pommard, 1 ^{er} Cru, Grands Epenots Domaine Changarnier Freres	2023	690
Morey Saint Denis, Domaine Amiot	2022	800
Nuits Saint Georges, Les Belle Croix Domaine Thibault Liger Belair	2020	963
Gevrey Chambertin, En Creot, Domaine Thibault Liger Belair	2021	975

Burgundy

Clos de Vougeot Grand Cru, Henri de Villamont	2018	1,400
Gevrey Chambertin, Cuvée Coeur de Roy, Très Vieilles Vignes Domaine Dugat Py	2017	1,725
Gevrey Chambertin 1 ^{er} Cru, Aux Combottes Domaine Georges Lignier & Fils	2021	1,740
Gevrey Chambertin, Chapelle Chambertin Grand Cru Domaine Ponsot	2015	5,340
Richebourg Grand Cru, Domaine Thibault Liger Belair	2020	7,838

Rhône Valley

Côte-Rôtie, Coteaux de Tupin Domaine Jean-Michel Stéphan	2018	1,565
---	------	-------

ITALY

Tuscany

Brunello di Montalcino, Pomona, Poggio Salvi	2020	645
Brunello di Montalcino, Valdicava	2010	1,400

SOUTH AFRICA

Stellenbosch

Bordeaux Blend, Fusion V, De Toren	2019	530
------------------------------------	------	-----

ARGENTINA

Malbec, Alto Los Cuisés, Bodegas El Porvenir de Cafayate	2021	670
--	------	-----

AUSTRALIA

Barossa Valley, Coonawarra and South Australia

Bin 95, Grange, Penfolds	2003	5,580
--------------------------	------	-------



USA

California

Cabernet Sauvignon, 'Wine of the World', Bin 149, Penfolds 2019 1,620

Napa Valley

Cabernet Sauvignon, Lot No. 1, Louis M. Martini 2016 1,870

Opus One 2018 3,750

Opus One 2013 4,650

CHINA

Yunnan

敖云 Ao Yun 2020 \$2,660

NEW ZEALAND

Marlborough

Pinot Noir, Anthem Vineyard, Blank Canvas 2019 495

中國白酒

CHINESE BAIJIU

貴州茅台酒

2024

4,240

中國黃酒

CHINESE YELLOW WINE

越洲家釀十年白瓷瓶

375

越山仙雕三十五年

1,710

清酒

SAKE

Toyama Prefecture

IWA 5, 岩 ABV: 16%

1,255

杯裝烈酒

SPIRIT BY THE GLASS SELECTION

	年份 VINTAGE	每杯 GLASS	每支 BOTTLE
干邑			
COGNAC			
V.S.O.P, Remy Martin	NV	118	640
Cordon Bleu, Martell	NV	228	1,750
XO, Martell	NV	258	2,140
XO, Remy Martin	NV	258	2,430
威士忌			
WHISKY			
SCOTCH SINGLE MALT - SPEYSIDE			
12 Years Old Sherry Cask, The Macallan	NV	158	-
18 Years Old, Glenrothes	NV	188	-
21 Years Old Port Wood, The Balvenie	NV	328	-
18 Years Old Sherry Cask, The Macallan	NV	368	-
SCOTCH SINGLE MALT - ISLAY			
10 Years Old, Laphroaig	NV	138	-
16 Years Old, Lagavulin	NV	188	-
5 Years Old, 14.2 Octomore, Bruichladdich	NV	218	-
25 Years Old, Bowmore	NV	688	-
JAPANESE WHISKY			
Single Grain, Chita	NV	138	-
Distiller's Reserve, Yamazaki	NV	188	-
Harmony, Hibiki	NV	188	-

特級茗茶

PREMIUM TEA SELECTION

綠茶

GREEN TEA

每位 PER PERSON

洞庭碧螺春

68

Dongting Biluochun

產於江蘇蘇州，有一嫩（芽葉嫩）三鮮（色，香，味）之稱。條索緊結，捲曲成螺，滿身披豪，銀白隱翠。湯色清澈，香氣濃郁，滋味鮮醇甘厚，回味綿長，「形美，色艷，香濃，味醇」，同時具有抗氧化及消除疲勞之效。

Originating from Suzhou, Jiangsu province, the leaves of Biluochun – which literally means ‘green snail spring’ – are rolled into a tight spiral, like that of a snail. The tea’s beautiful green hue, distinctive aroma and robust, fruity flavours all contribute to a refined multi-sensory tasting experience. Rich in antioxidants, this tea can help beat fatigue.

一級獅峰龍井

42

First-grade Shifeng Longjing

產於杭州西湖，素有「國茶」之稱。茶葉光扁平直，色略黃呈糙米色，湯色碧綠清瑩，香氣幽雅清高，滋味甘鮮醇和，「色翠，香郁，味甘，形美」，能降壓降脂，消除水腫。

Grown near West Lake in Hangzhou, Longjing – also known as China’s national tea – is renowned around the world for its colour, fragrance, taste and form. The tea leaves are distinctively smooth, flat, straight and green, with a hint of brownish yellow. With its clear green hue, it is an elegant tea to admire while brewing, and a fragrant drink to savour with a smooth, bittersweet profile. It can help lower blood pressure and blood lipid levels, as well as reduce oedema.

青茶

OOLONG TEA

每位 PER PERSON

武夷大紅袍

68

Wuyi Da Hong Pao

產於福建武夷山天心岩九龍窠的高岩峭壁上，是武夷岩茶中的名叢珍品。外形條索緊結，色澤綠褐鮮潤，葉色橙黃明亮，蘭花香氣馥郁而特久。

This is the most prestigious type of tea from Fujian's Wuyi Mountains. Originating from Jiu Long Ke, or 'Nine Dragon Cave' on Tian Xin Cliff, Wuyi Da Hong Pao leaves are shaped like tightly knotted ropes. When brewed, the tea exudes a bright orange hue and gives off a strong, long-lasting orchid-like aroma that complements its flavour.

極品馬騮掇

42

'Monkey Picked'

產於福建省南岩山峰。茶樹生長於高山峭壁之間，故採茶工人需用繩索懸吊於岩石上徒手採摘鮮嫩茶葉，猶如猴子在掇摘樹葉，因而得名。茶條捲曲，肥狀圓結，色澤鮮潤，葉表有白霜。湯色金黃濃豔清澈，入口醇厚甘鮮，帶有天然蘭花香及蜜味。

'Monkey Picked' tea grows on the steep cliffs of Nanyan Mountain in Fujian province, where the tea is hand-picked by highly skilled workers hanging from ropes – moving as if they were monkeys picking leaves from a tree. The tea leaves have a frost-like layer on the surface and are tightly packed into small round lumps. A pure, bright golden brew, it gives off a lingering fragrance of orchids, complemented by a mellow, sweet flavour and honeyed aftertaste.

青茶

OOLONG TEA

每位 PER PERSON

南岩鐵觀音

52

Nanyan Tieguanyin

產於福建省南岩山峰，烏龍茶中的極品。茶葉外形圓結成球，茶色呈淺翠綠，甘香馥郁。有助降血脂、清熱降火。

Grown in Nanyan Mountain in Fujian province, this brew is considered as one of the best oolong teas. The tea leaves are round and light jade green in colour when brewed. Known for its sweet flavour, the tea can help lower blood lipid levels and flush out toxins from your body.

台灣凍頂烏龍

52

Taiwan Dong Ding Oolong

生產自台灣南投縣鹿谷鄉海拔 600 至 1,200 公尺的山坡上，以青心烏龍作原料，是台灣茶中之聖。龍形條索，葉尖捲曲，呈現球形，色澤墨綠帶油光。茶色蜜黃，香氣清純帶成熟花果香，甘甜醇厚，餘韻清爽，香氣久而不散。

Dong Ding tea is cultivated in Lugu Village, set in Taiwan's mountainous Nantou County at an elevation of 600 to 1,200 metres. Processed from Qingxin oolong, the dark-green leaves are twisted, with round, curly tips. Known as the 'Champagne of Taiwanese tea', this brew is famous for its honey colour, fruity-floral aroma, a full-bodied mouthfeel, and a long, sweet and mellow roasted finish on the palate.

紅茶 RED TEA

每位 PER PERSON

花香小種

58

Floral Souchong

這款紅茶來自福建省，以其獨特的花香著稱。茶葉經過特殊的發酵處理，產生了獨特的香氣和口感，茶湯呈琥珀色，香氣芬芳，回甘持久。

This black tea hails from Fujian province and is known for its unique floral aroma. The leaves undergo a special fermentation process, resulting in distinctive flavours and fragrances. The brew has an amber hue, with a fragrant aroma and a lasting sweetness.

滇紅大金針

42

Dianhong Golden Needle

產於雲南省，這款紅茶以其金色的芽葉聞名，口感醇厚，帶有自然的甘甜。茶湯色澤紅亮，香氣濃郁，餘韻悠長，適合搭配各種美食，並有助於提高免疫力和消化。

Grown in Yunnan province, this red tea is renowned for its golden buds. It offers a rich, smooth taste with a natural sweetness. The brew has a bright red hue and a strong aroma, with a lingering aftertaste. It pairs well with various dishes and is known to boost immunity and aid digestion.

黑茶

BLACK TEA

每位 PER PERSON

遠年普洱 Aged Pu'er Tea

52

產自雲南省，久藏堆積發酵，和緩陳化。此茶年份約八至十年，茶色深褐，香味醇厚。利於解膩、醒酒止渴，加快新陳代謝。

Grown in Yunnan province, pu'er can be aged and fermented for years. This blend, aged between eight and ten years, features a dark-brown hue and a mellow taste. Drinking pu'er can help cleanse the palate after a heavy meal, reduce the effects of a hangover, and increase metabolism.

桂花六安 Osmanthus Lu'an Tea

42

產自安徽省六安地區，色澤黑亮，湯色紅濃清澈，香氣陳醇帶有西瓜皮味，入口略苦爽口，後泡甘甜，味甘醇爽、耐泡。加入桂花能明目養顏，消暑解渴、幫助消化。

Originating from Lu'an, Anhui province, the tea features a clear red hue and a mellow taste with a hint of watermelon rind. The first sip may taste slightly bitter, but the subsequent brews taste sweet and smooth. Good for multiple infusions. Blended with osmanthus flowers, this tea is said to be beneficial to your eyes, skin and stomach, and is the perfect choice for a hot summer day or after a big meal.

生茶 RAW TEA

每位 PER PERSON

獨甜生普洱

52

Golden Sweet Raw Pu'er Tea

這款普洱茶來自雲南省，以其金黃色的茶湯和獨特的甜味著稱。茶葉保持完整，口感柔和，香氣清新，帶有淡淡的花香和果香。這款茶不僅令人愉悅，還有助於促進消化和提高新陳代謝。

This pu-erh tea hails from Yunnan province, known for its golden-hued brew and unique sweetness. The whole leaves provide a smooth mouthfeel, with a fresh aroma featuring subtle floral and fruity notes. This tea is not only delightful but also aids digestion and boosts metabolism.

白茶

WHITE TEA

每位 PER PERSON

銀針白毫

68

White Tip Silver Needle

產自福建福鼎，屬白茶中的頂級珍品。茶葉挺直如針，色白似銀。湯色淺杏黃，香氣清鮮，茶味醇厚，能明目降火。

Grown in Fuding, Fujian province, this is one of the most precious of white teas. Its name derives from the straight needle-like shape of its leaves and its thick white hair. The White Tip Silver Needle is renowned for its refreshing aroma and depth of flavour. The tea is said to improve eyesight and eliminate excess yang energy and restore the yin-yang balance in your body.

古樹白茶

58

Ancient Tree White Tea

源自雲南省的古樹茶園，這款白茶茶葉採自四十年老樹，色澤淡黃，清香怡人。口感柔和，帶有淡淡的花香與果香，飲用後令人感到舒適放鬆，並有助於抗氧化和美容。

Originating from ancient tea gardens in Yunnan province, this white tea is made from leaves from forty-year-old trees. The brew has a light yellow color and a refreshing aroma. Its gentle taste features subtle floral and fruity notes, providing a soothing experience and promoting antioxidant benefits for beauty.

花茶

HERBAL TEA

每位 PER PERSON

太極香片

42

Tai Chi Scented Tea

先以福鼎大白茶等良種的嫩芽製成坯，再跟茉莉花交叉重窰，「七窰一提」而成。茶葉外形肥壯重實，滿披銀毫，經精工巧製成珍珠形狀，美名「龍珠」。其湯色微黃，香氣鮮濃，帶清幽的茉莉花香，滋味濃醇。

Made from the buds of Fuding white tea and scented with jasmine flowers, this blend is famous for its painstaking 'seven scenting' procedure. Presented as pearl-shaped leaves with silver tips, this tea is often referred to by its beautiful nickname of 'dragon pearl'. With a mild yellow hue, it has a deep flavour accented by the subtle aroma of jasmine.

崑崙雪菊

42

Kunlun Mountain Snow Chrysanthemum Tea

生長於新疆、青海地區海拔 3,200 米崑崙山脈，是世上唯一野生菊花。湯色紅亮，帶有陳皮及熟成果香。有疏風清熱、健腦明目、解毒消腫等功效。

Grown in the Kunlun Mountains in Xinjiang and Qinghai, snow chrysanthemum is the only species of its kind that grows at an altitude of 3,200 metres. The tea has an intense ripe-fruit flavour, with hints of sub-dried mandarin orange peel. According to traditional Chinese medicine, this tea can help flush out toxins from the body, improve brain function and eyesight, as well as reduce oedema.

其他飲品

OTHER BEVERAGES

啤酒

BEER

BOTTLED

Carlsberg Smooth	52
Asahi Super Dry	60
Heineken	60
San Miguel	60
Tsing Tao	60

NON - ALCOHOLIC

Peroni	60
--------	----

氣泡茶

SPARKLING TEA

Mindful Sparks, Sparkling Yuzu New Tea Sencha HKJC Label (750ml) 柚子新茶氣泡煎茶	298
Mindful Sparks, Sparkling Mandarin Tangerine Houjicha HKJC label (750ml) 蜜柑氣泡焙茶	298

果汁 JUICE

FRESH JUICE

Apple Juice	57
Carrot Juice	57
Watermelon Juice	57
Orange Juice	57

CHILLED JUICE

Cranberry Juice	46
Tomato Juice	46

汽水 SOFT DRINK

Coke	37
Coke Zero	37
Ginger Ale	37
Ginger Beer	37
Sprite	37
Soda Water	37
Tonic Water	37

礦泉水

MINERAL WATER

Evian 330ml	48
Perrier 330ml	48
San Pellegrino 500ml	48

咖啡

COFFEE

Coffee	41
Espresso	41
Double Espresso	45
Café Latte	45
Cappuccino	45